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Παραιτήθηκε 
ο πρόεδρος του ΕΟΦ 
Την παραίτηση του από τη θέση του προέδρου του ΕΟΦ 
υπέβαλε xQes στον νέο υπουργό Υγεία5 Αδωνι Γεωργιάδη 
ο κ. Γιάννα Τούνταε, που παρέµεινε στο τιµόνι του Οργανισµού 

για περισσότερα από τρία χρόνια. Στην επιστολή 
παραίτησα ο κ. Τούντα5 κάνει έναν σύντοµο απολογισµό 
των πεπραγµένων των τριών ετών αναφέρονταε µεταξύ 
άλλων τη συµβολή του ΕΟΦ στη µείωση Tns φαρµακευτικήε 
δαπάνα, την παροχή τεχνογνωσία5 για τη λειτουργία 
Tns ηλεκτρονική5 συνταγογράφησα, την κατάρτιση τα 
θετικά και Tns αρνητικήε λίσταε φαρµάκων κ.ά. Παράλληλα, 
όµω5, τονίζει την ανάγκη ενίσχυσα του ΕΟΦ µε το αναγκαίο 
προσωπικό. Η παραίτηση του κ. Τούντα δεν αποτελεί έκπληξη 

για το υπουργείο Υγείαε, µε δεδοµένο ότι για την 
απόφασή του αυτή είχε ενηµερώσει τον πρώην αναπληρωτή 
υπουργό Υγείαε Μάριο Σαλµά από tis 20 Ιουνίου 2013. 

Εν τω µεταξύ χθεε ο κ. Γεωργιάδα µιλώνταε από το 
βήµα τα Βουλή5 δεσµεύθηκε για το ότι οι συγχωνεύσει 
που θα γίνουν στον χώρο Tns Υγεία5 δεν θα επιφέρουν 
απολύσειβ. Ο vtos υπουργόβ σε απάντησή του σε ερώτηση 
του βουλευτή του ΚΚΕ Ιωάννη Γκιόκα για το ενδεχόµενο 
συγχώνευσα του ΚΕΘΕΑ µε τον ΟΚΑΝΑ, αφού διαβεβαίωσε 
ότι δεν υπάρχει τέτοιθ5 σχεδιασµόβ, τόνισε: «To υπουργείο 
Υγείαε θα συνεισφέρει στην κινητικότητα µε συγχωνεύσει, 
οι οποίε5 θα οδηγήσουν εργαζοµένου5 σε άλλε5 θέσεΐ5, 
εκεί όπου υπάρχουν κενά, αλλά δεν θα υπάρξει καµία απολύτου 

συγχώνευση µε απώλεια θέσεων εργασίαβ». 
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